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Zápis č. K1/2023 
z jednání osadního výboru Kokonín 

ze dne 14. 02. 2023 
Přítomni: Michal Jakoubě - předseda, Petr Horák, Lenka Mynářová, Lenka Tomková, 

Josef Hejtmánek , Petra Jakouběová, Jitka Baláková,  
Jiří Fiala  člen s hlasem poradním 

 

Omluveni: Jaroslav Novák, Pavel Mrklas, Zdena Květová, Jana Hamplová  
Hosté: Ing. et Ing. Marek Drápal, Ph.D, Dana Linhartová   
   
Usnášeníschopnost: z celkového počtu členů 11, přítomno 7 
Osadní výbor byl usnášeníschopný. 
Forma zápisu výsledku hlasování: pro – proti – zdržel se 

Program:  
1. Materiály rady města 6.02.2023 
2. Kaplička v Kokoníně 
3. Informace o aktuálním dění v Kokoníně  
4. Různé 
Osadní výbor schvaluje program jednání.         

1)  Materiály RM 
Osadní výbor souhlasí se všemi dodanými materiály pro jednání ZM  v tom znění  
tak, jak je obdržel.  
Závěr: Osadní výbor se všemi navrženými usneseními souhlasí 

7-0-0 
2) Kaplička v Kokoníně 
Pan Drápal s paní Linhartovou představili návrh na obnovení kapličky v Kokoníně, kde by byla možnost 
převést kapličku zpět pod město a v budoucnu sehnat prostředky na revitalizaci kaple. 
Závěr: Osadní výbor doporučuje tento záměr realizovat. 
 

7-0-0 
3) Informace o důležitých akcích v Kokoníně 
OV doporučuje aby město podávalo častěji informace o probíhajících důležitých akcích které se týkají 
části Kokonín. Nejdůležitější jsou samozřejmě informace ohledně dění „ akce kanalizace „ aby  alespoň 
jednou za 3 měsíce byly  podány aktuální informace, které by bylo dobré dát do měsíčníku i na web, OV 
bude na svém webu taktéž publikovat + vytiskne na infotabuli na zastávce v dolním Kokoníně. Jako 
další prosíme o ucelené informace o lesoparku , jeho projektu, realizacích, schvalovacích postupech 
apod.  
Závěr: Osadní doporučuje více informovat občany Kokonína o probíhajících akcích. 
 

7-0-0 
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4) Různé 
OV probral možnosti realizace řešení chodníků a projektové dokumentace k nim. Bylo by dobré 
v nejbližší době prověřit možnost obnovy + výstavby chodníků v ulicích Rychnovská a přilehlých 
komunikacích. Po výstavbě kanalizace v dolní části ulice Rychnovská jsou zde spíš než chodníky a 
kvalitní silnice torza obrubníků sklon silnice je takový že to lidem vyplavuje domy a zahrady a ničí 
přístupové cesty. Je potřeba to uchopit jako celek. Jde o bezpečnost silnični dopravy, především 
chodců, obzvlášť v ulici Na svahu. 

7-0-0 
Zapsal: Michal Jakoubě  
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